



إلى جميع المرخص لهم من قبل مؤسسة التنظيم العقاري  
إلى مسؤولي الإلتزام ومكافحة غسل الأموال المعينين من قبل المرخص لهم

#### الموضوع: دورة مكافحة غسل الأموال (لمسؤولي الإلتزام) :

يتوجب على كافة مسؤولي الإلتزام المعينين من قبل المرخص لهم بالإلتحاق وإجتياز البرنامج التدريبي (إضغظ هنا) وفقاً لما جاء في المادة 6-5ب من قرار مجلس الإدارة رقم 2 لسنة 2021 بشأن إجراءات حظر ومكافحة غسل الأموال وتمويل الإرهاب والنقل غير المشروع للأموال عبر الحدود في أعمال المرخص لهم بمزاولة أنشطة القطاع العقاري، خلال 90 يوم من إصدار الرخصة.  
وتشدد المؤسسة على جميع المرخص لهم من أصحاب الرخص السارية إلحاق مسؤولي الإلتزام لديهم في هذه البرنامج التدريبي وإتمامها قبل نهاية 2023، مع ضرورة إخطار المؤسسة في حال إتمامها بإرسال الشهادة على الرابط التالي :

<https://airtable.com/app/E2SYFIGf2Ehzv/shr8hJcu4LhbHeVil>

للإستفسار يرجى التواصل على البريد الإلكتروني [aml@rera.gov.bh](mailto:aml@rera.gov.bh).

أرقام الإتصال : 17566752 - 17566753

مع تحيات،  
قسم التفتيش العقاري ومكافحة غسل الاموال  
إدارة السياسات والتخطيط الإستراتيجي  
مؤسسة التنظيم العقاري

**To all RERA Licensees**

**To Compliance and AML Officers assigned by the Licensees**

**Subject: AML Training Program (For Compliance Officer)**

All compliance officers appointed by licensees are required to participate in and successfully complete the designated training program ([click here](#)) within 90 days of receiving their license, as stated in article 6-5B of the Board of Directors Decision No. (2) of 2021, which outlines the procedures for prohibiting and combating money laundering, terrorist financing, and illegal cross-border transfer of funds in licensed real estate activities.

RERA strongly urges all compliance officers of active licenses to attend and successfully complete the training program before the end of 2023. Upon completion, licensees/AML officer should promptly inform RERA and submit the certification through the provided link below:

<https://airtable.com/appIE2SYFIGf2Ehzv/shr8hJcu4LhbHeVil>

For further inquiries email: [aml@rera.gov.bh](mailto:aml@rera.gov.bh)

Contact: 17566753- 17566752

Regards,

Real Estate Inspection & AML

Polices and Strategic planning Directorate

Real Estate Regulatory Authority.